
 

Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 12.06.2019 

v kancelárii starostu obce v Lúčkach 

 

Prítomní: 
- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 
- kontrolórka obce Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Pripomienky a podnety občanov obce 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Predaj nehnuteľnosti C-KN 1212/33 o výmere 18 m² 

8. Predaj nehnuteľnosti C-KN 1212/34 o výmere 18 m² 

9. Žiadosť o nájom prenosnej garáže 

10. Povolenie vstupu na pozemok č. 208/3 a 208/2 

11. Poskytnutie dotácie pre JDS 

12. Zmena účelu dotácie pre Folklórny súbor Lúčan 

13. Návrh Zmluvy o výkone inžinierskych činností a súvisiaceho poradenstva 

14. Zriadenie stavebnej komisie 

15. VZN o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Lúčky 

16. VZN o určení výšky príspevkov v škole a školských zariadeniach 

17. Program odpadového hospodárstva 

18. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 

19. Návrh záverečného účtu za rok 2018 

20. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2018 

21. Stanovisko HK k návrhu záverečného účtu za rok 2018 

22. Rozdelenie rezervného fondu 

23. Informácie o činnosti komisií 

24. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

25. Záver 

 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Tretie zasadnutie OZ v roku 2019 otvoril o 17:00 privítaním všetkých prítomných starosta obce. 

Zasadnutia sa zúčastnilo 6 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

Starosta upozornil poslancov, že OZ bude nahrávané. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 



 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu zasadnutia 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia.   

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 35/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Ing. Petra 

Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Martin Zachar 

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

Starosta obce poznamenal, že sa vymenia body programy nakoľko je prítomný p. Faktor, ktorý 

vysvetlí Návrh Zmluvy o výkone inžinierskych činností a súvisiaceho poradenstva. T.j. bod 13 

sa vymení za bod č.5 a ostatné sa posúvajú. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 36/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

  

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková a za 

overovateľov zápisnice Anton Holička a Ing. Katarína Pechová. 

 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Martin Zachar, Peter Mišík a Ing. 

Mihoková  

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 



 

K bodu 5 programu OZ Návrh Zmluvy o výkone inžinierskych činností a súvisiaceho 

poradenstva 

 

Starosta obec – privítal na OZ p. Faktora. Je to konzultant a rieši situácie, keď sa v obci riešia 

nájomné byty. Prišiel aby vysvetlil poslancom všetko ohľadom vybavenia žiadostí na výstavbu 

bytoviek. 

p. Faktor – zaoberá sa bytovou politikou, a keď chce mesto alebo obec nájomný bytový dom 

tak konzultuje s ministerstvom dopravy a výstavy, fondom rozvoja bývania atď. Ak obec chce 

dať postaviť takýto nájomný dom, podať žiadosť. Tieto žiadosti sa predkladajú raz v roku a to 

vždy do konca januára. K týmto žiadostiam sa môže žiadať aj technická vybavenosť – voda, 

kanál a miestna komunikácia. Ďalej vysvetlil poslancom všetko ohľadom žiadostí na výstavbu 

bytoviek a jeho finančného riešenia. Ak by obec mala záujem žiadať dotácie p. Faktor by celú 

túto činnosť za obec vybavil. Robí činnosti pred samotnou výstavbou – ako projektová 

dokumentácia, vybavenie stavebného povolenia atd. (poloha bytov....), táto činnosť je najťažšia, 

ďalej výstavba samotných nájomných bytov.  

p. Marta Bočeková –technická vybavenosť, koľko tvoria na bytovku vlastné zdroje vo 

finančnom vyjadrení? P. Faktor – jedná sa o vodu, kanalizáciu, miestnu komunikáciu vrátane 

odstavnej plochy, parkovné miesta a je to financované troma spôsobmi, štát si vyberie, ktorý 

z tých troch spôsobov je pre neho najlacnejší.  

p.Faktor – začíname stavať a do 3 mesiacov musí vrátiť fondu rozvoja bývania prvú splátku, na 

ktorú sa poskladajú noví nájomníci 

p. Marta Bočeková – ako je to so splátkami za zmluvy? 

Starosta obce – aký je potrebný čas, od holého pozemku na podanie žiadosti, či je možné podať 

žiadosť ešte do 31.01.2020? p. Faktor – je to veľmi šibeničný termín, keby sa na tom pracovalo 

každý deň tak možno áno. V apríli sa potom schvaľujú žiadosti. Výstavba trvá zhruba 1-1,5 

roka.  

Ing. Katarína Pechová – myslí si, že v našej obci nebude záujem o tieto byty. Mladí ľudia chcú 

skôr stavať rodinné domy a nie ísť do bytovky. 

p. Faktor – vysvetlil ako je to v iných obciach. Keď sa takáto bytovka v obci postaví, ľudia 

neodchádzajú, ale prichádzajú  aj nový obyvatelia. 

Ing. Petra Mihoková – myslí si, že inteligentní ľudia nechcú ísť do nájomného bytu, čo vedia 

že to nie je ich alebo bude ich za 30 rokov. Tí ľudia chcú bývať normálne.  

Starosta obce – Som za to, aby sme túto otázku, riešili i pripomienkami občanov. Ja mám 

znalosť z komunikácií s občanmi, že záujem o takéto byty by bol a som za to, aby sa takéto 

bytovky tu postavili. Keď už poslanci nemajú otázky tak ukončil vysvetlenie p. Faktora 

a zaďakoval mu za návštevu. 

 

Starosta obce po rozprave dal poslancom 5 minútovú prestávku. 

Starosta obce – sčítanie ľudu najbližšie v roku 2021, nakoľko v našej obci sa za poslednú dobu 

znižuje počet obyvateľov, budú sa tým pádom znižovať aj podielové dane. Je potrebné riešiť ako 

dostať do obce nových obyvateľov a motivovať našich obyvateľov, aby v našej obci zostali.  

Mgr. Marta Bočeková – Bôrové, v akom štádiu je to? 

Starosta obce – prečítal debatu zo zastupiteľstva z minulého roka 26.06.2018, ohľadom 

Bôrového, kde poslanci schválili zrušiť investície na čerpanie rezervného fondu na IBV Bôrové 

vo výške 18.000 €. Záujem o scelenie pozemkov u mňa pretrváva, ale nemôžem ovplyvniť 

rozhodnutie poslancov, ktorí prijali nešťastné rozhodnutie na zastavenie prác na tomto už 

rozbehnutom projekte.  V najbližšej dobe ale budeme ďalej pracovať na štúdii Bôrové. Stále 

máme záujem v tom pokračovať a dúfam, že to bude náš spoločný program! 

Starosta obce – navrhuje, aby poslanci porozmýšľali nad tým ako do budúcnosti riešiť, aby 

počet obyvateľov v najbližšej dobe narástol. Poslanci, aby sa porozprávali s ľudmi, či by mali 

o takéto nájomné byty záujem.  

Anton Holička – aká je veľká tá parcela na uvažovanú výstavbu? Starosta obce – okolo 6500 



m2.  

 

V rozprave sa dohodlo, aby poslanci zisťovali u obyteľov záujem o výstavbu bytov a do 

budúceho zastupiteľstva navrhli ako bude obec ďalej riešiť bytovú otázku v obci a aj celkový 

problém s ubúdaním počtu obyvateľov.  

 

Tento bod sa ukončí bez prijatého uznesenia.  

 

K bodu 5 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

Neboli prítomní žiadni občania obce. 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Všetci poslanci plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta 

obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 37/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Predaj nehnuteľnosti C-KN 1212/33 o výmere 18 m2 

Poslanci OZ neodporúčajú tento pozemok odpredať, nakoľko p. Meszárošová podala žiadosť už 

na pozemok C-KN 1212/33 o výmere 18m2, ktorý bude prejednaný v nasledujúcom bode 

programu. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 0 PROTI: 6 ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Predaj nehnuteľnosti C-KN 1212/34 o výmere 18 m2 

Žiadosť od p. Renáty Meszárošovej o odpredaj parcely C-KN č.1212/33 o výmere 18m2 na 

výstavbu garáže. 

Zámer odpredaja bol už na predchádzajúcom zastupiteľstve odsúhlasený a v zákone stanovenej 

lehote visel na úradnej tabuli. Na základe uvedených skutočností je možné teraz pristúpiť k 



odpredaju pozemku. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 38/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Žiadosť o nájom prenosnej garáže 

Žiadosť od p.Mateja Kmecíka, na parkovanie vozidla. Poslanci nemajú k žiadosti žiadne 

výhrady ale súhlasia len s tým,  že stavba na tom pozemku nebude možná a bude to len 

vyhradené na parkovanie s vyznačením parkovacieho miesta. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Povolenie vstupu na pozemok č.208/3 a 208/2 

Žiadosť od p. Kojša, kde žiada povolenie vstupu  na pozemok par.č. KN-C 208/3 a 208/2 za 

účelom uloženia prípojok na budúcu stavbu rodinného domu. Žiada si to na základe zákona, 

ktorý si to vyžaduje. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Poskytnutie dotácie pre JDS 

Starosta obce – majú schválené v rozpočte na Denné centrum 2000 €.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 39/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   



 

K bodu 12 programu OZ 

Zmena účelu dotácie pre Folklórny súbor Lúčan 

Zmena účelu dotácie medzi položkami cestovné náklady a nákup materiálu na kroje a ich 

zhotovenie. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 40/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Zriadenie stavebnej komisie 

Starosta obce – potreboval by komisiu o pomoc s projektami. Navrhuje za predsedu Martina 

Zachara. Zatiaľ navrhuje členov do komisie – Mateja Salvu, Boženu Česákovú, Ing. Petra 

Vrzgulu a Petra Mišíka. 

Bolo prijaté uznesenie č. 41/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

K bodu 15 programu OZ 

VZN č.1/2019 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území obce Lúčky 

Poslanci nemali k predloženému návrhu VZN žiadne pripomienky. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 42/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   



 

K bodu 16 programu OZ 

VZN č.2/2019 o určení výšky príspevkov v škole a školských zariadeniach 

Ing. Mihoková –  nakoľko sa zvyšujú režijné náklady je potrebné zvýšiť výšku príspevkov.  

Starosta obce – rokuje o spolupráci s obcou Kalameny ohľadom chodenia detí do MŠ a ZŠ.  

Ing. Katarína Pechová – nesúhlasí, aby za deti od 2,5 do 3 rokov bol poplatok za pobyt dieťaťa 

v MŠ až 50,- €.Navrhuje znížiť tento poplatok aspoň na 30,-€ 

Starosta dal hlasovať za návrh 30,-€. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 1 (Ing. Katarína Pechová) PROTI: 5 ZDRŽALI: 0 

 

Starosta obce dal zahlasovať z pôvodný návrh VZN. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 43/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  5 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Martin Zachar, Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Katarína Pechová 

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Program odpadového hospodárstva 

Poslanci nemali k predloženém u programu odpadového hospodárstva žiadne pripomienky. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 44/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

K bodu 18 programu OZ 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 bol predložený poslancom. Poslanci nemali 

k danému plánu žiadne pripomienky. 



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 45/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 19 programu OZ 

Návrh záverečného účtu za rok 2018 

Poslanci nemali k návrhu záverečného účtu žiadne pripomienky. Návrh záverečného účtu bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce. 

Starosta obce ešte poznamenal, že je potrebné schváliť rozdielenie a použitie rezervného fondu. 

 

 

K bodu 20 programu OZ 

Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2018 

Poslancom bola predložená správa nezávislého audítora. 

 

 

K bodu 21 programu OZ 

Stanovisko HK k návrhu záverečného účtu za rok 2018 

Odborné stanovisko prečítala poslancom hlavná kontrolórka obce Mgr. Marta Bočeková. 

 

K bodom 19 až 21 bolo prijaté spoločné uznesenie č.46/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 22 programu OZ 

Rozdelenie rezervného fondu 

Poslanci nemali k rozdeleniu rezervného fondu nemali žiadne pripomienky. 

Rozdelenie usporiadania prebytku rozpočtu obce vo výške =39 310,31 € nasledovne: 

1. Tvorba rezervného fondu: 



a) Počiatočný stav: =60 449,99 € 

b) Tvorba:               =39 310,31 € 

c) Konečný stav:     =99 910,30 € 

 

2. Použitie z rezervného fondu na kapitálové výdavky nasledovne: 

a) Nákup prídavných zariadení  na traktor:    =8 500,00 € 

b) Oporná stena z kameňa – horný cintorín  =12 000,00 € 

c) Erb umiestnený pri vstupe do obce:           =6 000,00 € 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 47/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 23  programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

Finančná komisia:  

Ing. Petra Mihoková – zasadli 06.06.2019  

- všetky body boli na tomto zastupiteľstve prejednané  

 

Kultúrno-športová komisia: 
Ing. Katarína Pechová – komisia nezasadala 
 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 48/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 24 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

p. Bočeková Marta – prišla žiadosť zo ZŠ o súhlas s vyradením neupotrebiteľného majetku 

v ZŠ s MŠ. Poslanci nemali k žiadosti žiadne pripomienky.  

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie. 



Bolo prijaté uznesenie č. 49/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

Starosta obce – predali sme Daciu za 2300,-€. Marta Bočeková – koho to bola vina, bolo by 

dobré zistiť mieru zavinenia, ja by som išla do škodovej udalosti. Starosta obce - prezistí od 

policajtov mieru zavinenia a bude to riešiť.  

Starosta obce – dostali sme dotáciu od SPP vo výšky 800 ,-€ na ekoučebňu, zvyšok uhradí 

škola. 

- dostali sme ocenenie od Červeného kríža, 

- p. Maťaťa robí projekt na cintorín – brána, zábradlie atď., je to pán čo projektoval Dom 

smútku.  

 

Ing. Petra Mihoková – ochrana zdravia a bezpečia – chce informovať poslancov Rhoundup. Je 

to látka čo sa používa 30 rokov, od  mája 2019 je to vedecky potvrdené, že je karcinogénna. 

Obec to tiež používa na striekanie trávy. Obec by mala ísť príkladom. Chce, aby sme to ďalej 

šírili, aby to nepoužívali.  

 

Starosta obce – no tu treba nájsť adekvátny prípravok, lebo nás burina pohltí. Nie je možné 

zabezpečiť údržbu našich plôch bez podobného prostriedku akým bol Rhoundup. Tento 

prostriedok kupujeme ako ekologický, čo je i na obale a používa ho i Povodie Váhu a aplikuje 

ho priamo vo vodných tokoch. Ak niečo chceme zrušiť, treba prísť s návrhom ako problém 

riešiť do budúcnosti. Je jednoduché povedať toto zrušme a pribudnú nám sťažnosti, že sa 

nestaráme o plochy. Takže do budúceho OZ navrhujem predložiť návrh na nový prípravok, 

minimálne taký účinný ako bol Rhoundup.  Následne dal za tento návrh  hlasovať. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 50/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar, 

Ing. Petra Mihoková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

Ing. Petra Mihoková - stretol ju Peter Trnovský a informoval ju ohľadom Kolimázovie domu 

L130, je tam špina, šíri sa z neho zápach. Je potrebné s tým niečo urobiť. Starosta obec – pošle 

sa výzva majiteľom domu s fotkami, v akom stave je to a uvidíme ako zareagujú a podľa toho to 

budeme riešiť ďalej. Ing. Katarína Pechová – ako je to s domom býv.Salvovcov L74, je to tiež 

v zlom stave. Starosta obce – pozná majiteľku domu a povie im, aby si to dali do poriadku. 

 

 

 



 

K bodu 25 programu OZ 

Záver 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na treťom zasadnutí OZ v roku 2019. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

Overovatelia: 

Anton Holička 

Ing. Katarína Pechová 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 


